

## Dagsorden for Distriktsledelsens møde mandag den 25. april 2022 kl. 9.30 i Aulum Fritidscenter

Afbud: John Kirstein

### DAGSORDEN

**1. Bemærkninger til dagsorden**

**2. Godkendelse af referat fra mødet den 24. februar 2022**

**3. Status på økonomien**

Oversigt fra Inga.

**4. Evaluering af distriktstræf i Vingsted**

Hvem deltog fra distrikt 2

Hvad kom der ud af evalueringen

Tiltag vi skal have på dagsordenen?

**5. Evaluering af distriktets årsmøde**

Skal vi have formanden fra Viborg på et formandsmøde senere på året, hvis Viborg kommune forventet af Johannes Vesterby har gjort nogle erfaringer.

Kan vi sørge for, at der bliver afsat mere tid til spørgsmål til John Kirstein, så deltagerne kan komme af med det de har på hjerte. Vi kan evt. under punktet henvise til referatet fra Landsbestyrelsens sidste møde eller møder.

**6. Velkomst til nye IT kontaktperson – Birger Metner**

Drøftelse og accept af arbejdsopgaver, sådan at vi sikrer, at vi er enig om hvem der gør hvad?

Birger kan – som Hjalmar – sørge for udsendelse af referater, indbydelse, bestille lokaler, mad m.v.  
Jan kan som tidligere sørge for referat af vores møder.

**7. Evaluering af temadag "Sanser og motorik"**

**8. Dagsturen til København den 5. maj**

Vi skal checke, at alle aftaler på plads, antal tilmeldinger, er alle lokalafdelinger repræsenteret, hvem er med fra distriktsledelsen og hvem er tovholder?

Vi skal også se på en eventuel stigning i prisen p.g.a. brændstof.

Bestilling af aftensmad på kro på Fyn – Jan har talt med busselskabet.

**9. Udrulning af sikker mail til brug i Lokalafdelinger**

Ældre Sagen skriver at man skal overholde de GDPR krav, der er til sikker kommunikation i en forening? Hvad betyder det for Lokalafdelingerne? Er det kun kommunikationen med Ældresagen?  
Jan supplerer.

**10. Formænd/næstformandsmøde**

Formænd/næstformænd er indbudt til et møde med Frivilligafdelingen og repræsentanter for de øvrige distrikter den 2. juni i København. Er der punkter vi skal medtage til mødet?

**11. Input fra vores fokusområder**

**Social-humanitær** – *Leif*

**Ældrepolitisk** - *Ellen*

**IT-området** - *Birger*

**Motion og Sundhed** – *Bent*

**12. Nyt fra Sundhedsudvalget** - *Birgit og Esben*

**13. Nyt fra Landsbestyrelsen**

*– John er forhindret i at deltage – evt. input fra Torben.*

*John har et ønske om, at vi fremadrettet holder vores møder om tirsdagen.*

*Aldrig den sidste mandag, tirsdag i måneden p.g.a. Landsbestyrelsesmøder.*

**14. Nyt fra sekretariatet** - *Torben*

**15. Eventuelt**

*På bestyrelsens vegne Erik Sønderby*